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Gaarne wil ik bij dezen reageren op de ‘Nieuwe wet Natuur’in de eerste consultatie ronde.

Mijn bezwaren tegen de ‘Nieuwe wet natuur’richten zich op de volgende punten:

Gebieden:
In het wetsvoorstel krijgen alleen Natura2000 gebieden een beschermde status. Voor een goede staat 
van instandhouding van vele soorten is het echter van groot belang dat gebieden met elkaar worden 
verbonden,  dus dat een netwerk van verbingen wordt gecreëerd waarlangs dieren en planten kunnen 
migreren. Een dergelijk netwerk staat bekend als EHS. Wanneer een dergelijk netwerk ontbreekt 
ontstaan kleine eilandpopulaties van diersoorten (en plantensoorten). In kleine populaties neemt de 
genetische diversiteit af, dat wil zeggen de mate van inteelt in de populatie neemt toe. De populatie is 
niet meer in staat zich aan te passen aan veranderende situaties in de omgeving en ook het reproductief 
succes en de vitaliteit van de populatie neemt af. Dit zal leiden tot een versnelde afname van het aantal 
soorten en de biodiversiteit in Nederland. Derhalve pleiten wij ervoor een verbindingenstructuur van 
natuurgebieden weer een beschermde status te geven en af te maken.

Soorten.
Het uitbreiden van de lijst met bejaagbare soorten achten wij niet bezwaarlijk, zolang door middel van 
monitoring wordt vastgesteld dat de aantallen op een voldoende niveau blijven en er gebieden 
aanwezig blijven waarin niet op deze soorten wordt gejaagd
Er komen echter ook vele bedreigde en zeldzame diersoorten voor in Nederland. Het is uit 
eeuwenlange historie bekend dat zonder beschermende maatregelen natuurlijke populaties van vele 
diersoorten worden bedreigd door menselijke initiatieven van allerlei aard, waaronder jacht , 
verandering van de leefomgeving van dieren en van het milieu. Wanneer zeldzame en bedreigde-
diersoorten een beschermde status moeten ontberen gaat de achtertuitgang in soorten en aantallen heel 
snel. Zelfs met een wettelijke bescherming is achteruitgang niet altijd te voorkomen.  Wij pleiten 
ervoor om werkelijk bedreigde diersoorten (vele rode lijssoorten) een wettelijk beschermde status te 
geven, waarbij wel meegewogen mag worden of deze soorten of deze soorten op Europees niveau zijn 
bedreigd. 
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